

Taiwan Zouk Festival Terms and Conditions

(中文版在下面)

By purchasing or accepting a pass for Taiwan Zouk Festival, you certify that you have read and agree to be bound by the following:

- a) Ticketing Policy
- b) Liability waiver
- c) Code of Conduct
- d) Media Policy
- e) Vendor Policy (for anyone advertising or receiving money for any good or service at TZF)

Please make sure you understand the terms you are agreeing to before participating in the event.

a) Ticketing Policy

1- Changes, Refunds, and Transfers:

Tickets are non-refundable but are transferable unless otherwise noted (Jack & Jill entries are not transferable nor refundable). Transfers are available through the website for a fee. You cannot use a pass that is not registered to you. You may not sell a ticket for more than you paid or profit in any way from purchasing and reselling tickets. If you do this, you may be banned from our events and tickets may be canceled.

2- Leader/Follower passes:

In order to track and maintain some balance in the leader/follower ratio, we sell passes for leaders and followers. Please buy the pass for your dominant role. You are welcome to switch roles during the event, but buy the pass for the role you dance more than 50% of the time.

3- Workshop levels:

At TZF 2024, we offer two tracks of workshops: Open Level and Intermediate/Advanced. Open level classes are open to participants of any level.

To take Intermediate/Advanced workshops, you must already be able to lead or follow:

Basic step, Lateral, Viradinha, Elastico/Rau, lo-io, Soltinho, Lunge, Simple Turn, Chicote, Cambre, Bonus, Basic variations of Balao, tilted turns, and rotisserie.

The experience of all participants and teachers is best when students take classes of an appropriate level. If you have not already learned the above, please do not join the Intermediate/Advanced workshops. We will not check participants' level in advance, but the staff may ask you to stay in the Open Level track if we notice you are not prepared for the Int/Adv track.

b) Taiwan Zouk Festival Liability Waiver

I acknowledge that TAIWAN ZOUK FESTIVAL is an event consisting of physically and mentally demanding activities and carries with it the potential for serious physical and mental injury, death, and property loss. I acknowledge that it is my responsibility to care for myself and ensure I sleep adequately and keep myself hydrated and nourished, and do not become intoxicated to the point where I am a hazard to myself or others.

I acknowledge that I will be participating in parties featuring disorienting conditions including but not limited to: loud music, bright lights, very dim light, people moving unpredictably.

The risks include, but are not limited to:

Injury while training, exercising, dancing, or performing some other activity;

Contraction of contagious illness;

Consequences of dehydration, malnourishment, sleep deprivation

Actions of other people including, but not limited to, participants, event staff, instructors, venue staff and/or producers of the event;

I hereby assume all of the risks of participating in this event.

I certify that I am physically fit, have sufficiently trained for participation in this event and have not been advised otherwise by a qualified medical person.

I acknowledge that this Accident Waiver and Release of Liability (AWRL) form will be used by TAIWAN ZOUK FESTIVAL and FLOW TAIPEI in which I may participate and it will govern my actions and responsibilities at said event.

In consideration of my application and permitting me to participate in this event, I hereby take action for myself, my executors, administrators, heirs, next of kin, successors, and assigns as follows: (A) Waive, release, and discharge from any and all liability for my death, disability personal injury, property damage, property theft or actions of any kind which may hereafter accrue to me or my traveling to and from this event, THE FOLLOWING ENTITIES OR PERSONS: TAIWAN ZOUK FESTIVAL, FLOW TAIPEI, and their directors, officers, employees, volunteers, representatives and agents, the event sponsors and event volunteers, (B) indemnify and hold harmless all entities or persons mentioned in this paragraph from any and all liabilities or claims made by other individuals or entities as a result of my actions during this event.

I hereby consent to receive medical treatment that may be deemed advisable in the event of injury, accident, and/or illness during this event.

This AWRL shall be construed broadly to provide a release and waiver to the maximum extent permissible under the applicable law.

A copy of this AWRL is included with every pass. By participating in the event, the participant certifies that they have read this document and understand its content.

c) Code of Conduct

TZF **strives** to provide a safe, comfortable learning and social environment for everyone who joins the event. Behavior that makes others feel uncomfortable or unsafe will not be tolerated. If we find that someone is violating our code of conduct, we may warn or ban that person without refund, depending on the severity. Thank you for your cooperation.

Respect TZF Staff and Artists

- 1) Be polite to all event staff- front desk and venue staff as well as DJs and artists.
- 2) Pay attention when a teacher is talking and don't distract others.
- 3) Mute your cell phone before workshops. If it rings during a workshop, go mute it!
- 4) Don't put your drink or anything else on the DJ table. Don't distract the DJ.

Respect other dancers

1) Maintain good hygiene. Clean your body, wear deodorant, wear clean clothes and change when necessary.

1) Keep your partner's safety in mind at all times. Do not initiate movements that you cannot execute safely. Pay attention to your surroundings at all times to avoid running into others.

2) Respect your partner's boundaries. If a partner asks you verbally or physically not to do something, don't do it. If a person physically resists your efforts to get closer to them, respect that distance.

3) You are free to ask anyone for a dance and to say yes or no to anyone for any reason. You are also free to stop a dance at any time for any reason. Everyone has this same freedom. If someone declines your request to dance or stops a dance, respect their decision and do not pressure them.

Harassment will not be tolerated! Harassment includes but is not limited to:

- a) Making sexual or vulgar remarks
- b) Uninvited, unwanted touching
- c) Pressuring someone to accept a FB/IG/Line request or give their phone number
- d) Sending unwanted messages to other participants or any form of stalking
- e) Pressuring someone to dance or repeatedly asking someone who has already

refused

f) Violent or disorderly behavior

g) Verbal abuse or bullying

If you feel another participant is putting you into an unsafe or unwanted situation, please

1) Tell the other person directly that you do not want that behavior to continue

2) If the behavior continues or escalates, tell a staff member

Respect the venue

We appreciate our venue very much and hope to maintain a good relationship so that we can use it in the future. We need to take care of the venue and not cause any problems, and we need your help with this. If you see any of the below, please tell a staff member immediately.

1) Do not damage, tamper with, or misuse any equipment in the venue

2) It is illegal to smoke or vape inside the venue. Please go outside the building to the smoking area.

3) Do not bring or use any illegal drugs in/around the venue. Marijuana is totally illegal in Taiwan. Our personal feelings about marijuana are irrelevant. If we find out that you have brought or used any illegal drugs in/around the venue, we will kick you out immediately to protect the event and the venue.

4) Do not get overly intoxicated. If you cannot take care of yourself or are causing a ruckus or endangering others we may ask you to leave and we may ban you from other nights/future events.

5) Take care of your own trash. You may bring outside snacks/drinks, but please throw away or take with you everything you bring in. If you spill something, clean it up. Don't leave a mess for other people to slip and fall.

6) If the police or any other authorities come to check out the party, be respectful and do not give them any reason to give us problems.

d) Media Policy

Taiwan Zouk Festival Media Policy

Brazilian Zouk and social dance in general thrives on pictures and videos. We will take many pictures and videos during the event, and we hope you will also help us by sharing appropriate media on social media (tag @taiwanzoukfestival :). That said, there are a lot of issues regarding media that need to be clear for everyone, so please read and understand the below.

Media Release

By participating in Taiwan Zouk Festival, you agree to allow photos/videos of your likeness to be

-Captured by TZF official media staff and approved vendors during all TZF parties/workshops/outside activities

-Published online and used by Taiwan Zouk Festival and Flow Taipei for advertising and promotion

You are free to download and use/post any pictures of yourself that TZF holds the rights to and publishes online (please tag/mention the photographer and event). If the pictures are posted by a photographer (not by TZF), please contact them before using their photos commercially. If an approved vendor offers videos/photos for sale online, you can contact them to purchase that media.

If you prefer not to be photographed or recorded on video, you can request a No Media bracelet. Our media staff will be instructed to avoid recording anyone wearing this bracelet. We may still capture you peripherally in videos and photos, but we will not capture/post anything focused on you specifically.

Asking to not be photographed or recorded

If anyone is taking pictures or recording you and you want them to stop, make the Cut gesture (slide your hand straight across your throat), shake your head to say No, or verbally ask them not to record you. If you are recording someone and they give you this sign, respect that and leave them alone.

Asking for media to be removed

If there is a specific picture or video of yourself posted online that you want to have removed, please copy a link to the media and send to the photographer or to TZF if published by us.

Purchasing media

We will have approved videographers record participants' social dances during the parties. These will be available for purchase through their own channels. We will introduce the videographers and share their contact information and pricing during the event.

Recording demos and recaps:

TZF will have official videographers to professionally record demos. They may move around during demos. Participants may not move around while recording or otherwise cause a distraction for the other participants/artists/videographer.

Participants may record workshop recaps and occasional short clips during workshops. However, you may not record continually throughout the workshop. The class content is only for participants, and the only part the artists agree to have recorded is the recap.

Recording/posting social dances

Record your friends and people who want to be recorded. Many people like to have videos of themselves! However, they may not want to have them posted, so if you record someone, send them the video privately or get their consent before posting publicly. Do not get in the way of or distract people dancing.

e) Vendor Policy

This policy covers everyone advertising or receiving money for any good or service at Taiwan Zouk Festival. If you have any questions about what is/is not allowed, please ask us directly.

Advertising-

You are free to tell people individually about your event/service. If you are teaching workshops, you are also free to advertise your event/service during your workshop. You may not advertise in other people's workshops or interrupt the party to advertise, and you may not advertise in any of our event communications (FB event discussion, etc).

If you wish to have a banner advertising your event, please ask us for permission first. We will not put out any paper flyers.

Selling goods-

Anyone selling physical products such as shoes, clothing, etc, must contact us for permission first. If approved, we will require a vendor fee and give you a designated space.

Private lessons:

If you are not a TZF invited artist, you may not teach private lessons in the TZF venue without permission. You are welcome to either ask us or find another space. We may charge a small floor fee to use the venue space.

Media:

You may not offer photos or videos from TZF at the TZF venue for sale without explicit permission from TZF. We may charge a vendor fee at our discretion.

台灣 Zouk Festival 條款及細則

購買或接受台灣 Zouk Festival 通行證，即表示您已閱讀並同意受以下條款約束：

- a) 票務政策
- b) 免責聲明
- c) 行為準則
- d) 媒體政策
- e) 供應商政策 (適用於在 TZF 為任何商品或服務做廣告或收款的任何人)

在參加活動之前，請確保您了解並同意的條款內容。

a) 票務政策

1- 更改、退款和轉讓：

門票不可退款，但可轉讓，除非另有說明 (Jack & Jill 報名不可轉讓也不可退費)。可通過網站提供的票券轉讓服務，會收取部分手續費。您不能使用非您本人註冊的通行證。您不得以高於支付的價格出售門票，也不得以任何方式從購買和轉售門票中獲利。如果您這樣做，您可能會被禁止參加我們的活動且門票可能會被取消。

2- 領導者/追隨者票券：

為了記錄及保持領導者/追隨者比例的平衡，我們出售領導者和追隨者的通行證。請為您的主導角色購買通行證。歡迎您在活動期間轉換角色，但購票時請根據超過比例50% 的角色購買通行證。

3- 課程分級：

在 TZF 2024 上，我們提供兩個級距的課程：開放課程和中級/高級。

開放課程任何程度的參與者皆可加入。

要參加中級/高級研討會，您必須已經能夠領導或跟隨：

基本步、Lateral、Viradinha、Elastico/Rau、Io-io、Soltinho、Lunge、Simple Turn、Chicote、Cambre、Bonus、Balao 的基本變化、傾斜旋轉和向心旋轉。

當學生參加適當程度的課程時，所有參與者和教師的體驗都是最好的。如果您還沒有學習以上內容，請不要參加中級/高級研討會。我們不會提前檢查參與者的水平，但如果我們發現您沒有為 Int/Adv 課程做好準備，工作人員可能會要求您留在 Open Level 課程中。

b) 台灣 Zouk Festival 免責聲明

我已知 TAIWAN ZOUK FESTIVAL 是一個高度需要體力和心力的活動，並有可能導致嚴重的身心傷害、死亡和財產損失。我已知我有責任照顧自己並確保我有充足的睡眠並保持水分和營養，並且不要醉到對自己或他人造成危害的地步。

我知悉我將參加具有迷惑性條件的派對，包括但不限於：

嘈雜的音樂、明亮的燈光、非常昏暗的燈光、不可預測地移動的人。

風險包括但不限於：

在訓練、鍛煉、跳舞或進行其他活動時受傷；

感染傳染病；

脫水、營養不良、睡眠剝奪的後果

其他人的行為，包括但不限於參與者、活動工作人員、指導人員、場地工作人員和/或活動的負責人；

本人特此承擔參加本次活動的所有風險。

我證明我身體健康，接受過參加本次活動的充分培訓，並且沒有得到合格醫療人員的其他建議。

我確認，我參加的 TAIWAN ZOUK FESTIVAL 和 FLOW TAIPEI 將使用此事故豁免和責任免除 (AWRL) 表格，並將規範我在上述活動中的行為和責任。

考慮到我的申請並允許我參加此活動，我特此為我自己、我的遺囑執行人、管理人、繼承人、近親、繼任者和受讓人採取如下行動：(A) 放棄、免除和免除任何以及我的死亡、傷殘、人身傷害、財產損失、財產盜竊或任何類型的行為的所有責任，這些行為可能在我或我往返於此事件的旅行中產生，以下實體或個人：TAIWAN ZOUK FESTIVAL、FLOW TAIPEI 和他們的董事、高級職員、僱員、志願者、代表和代理人、活動贊助商和活動志願者，(B) 賠償本段中提到的所有實體或個人，使其免受其他個人或實體作為我在這次活動中的行為的結果。

在此活動期間，如果受傷、發生事故和/或生病，我特此同意接受可能被認為是適當的醫療。

本 AWRL 應廣義解釋為在適用法律允許的最大範圍內提供免責和棄權。

每張票券都包含此 AWRL 的副本。通過參加活動，參與者證明他們已閱讀本文件並理解其內容。

c) 行為準則

TZF 努力為參加活動的每個人提供安全、舒適的學習和社交環境。讓他人感到不舒服或不安全的行為是不能容忍的。如果我們發現有人違反了我們的行為準則，我們可能會根據嚴重程度警告或禁止該人，且不予退款。謝謝您的合作。

尊重 TZF 員工和藝術家

- 1) 對所有活動工作人員——前台和場地工作人員以及 DJ 和藝術家——保持禮貌。
- 2) 老師講話時要專心聽講，不要分散別人的注意力。
- 3) 工作坊前將手機調成靜音。如果它在課程期間響起，請將其靜音！
- 4) 不要把你的飲料或其他任何東西放在 DJ 台上。不要分散 DJ 的注意力。

尊重其他舞者

- 1) 保持良好的衛生習慣。清潔身體，塗抹除臭劑，穿著乾淨的衣服，必要時攜帶乾淨衣服更換。
- 1) 時刻牢記舞伴的安全。不要做您無法安全執行的動作。時刻注意周圍的環境，避免撞到他人。
- 2) 尊重舞伴的界限。如果舞伴口頭或身體上要求您不要做某些事，請不要做。如果他人抗拒你的肢體接觸，請尊重這個距離。
- 3) 你可以自由地要求任何人跳舞，並可以因任何理由對任何人說是或否。您也可以隨時以任何理由停止舞蹈。每個人都有同樣的自由。如果有人拒絕您跳舞的請求或停止跳舞，請尊重他們的決定，不要向他們施加壓力。

不會容忍騷擾！騷擾包括但不限於：

- a) 發表色情或粗俗言論
- b) 不請自來的、不受歡迎的觸摸
- c) 強迫某人接受 FB/IG/Line 交友請求或提供他們的電話號碼
- d) 向其他參與者發送不必要的消息或任何形式的跟踪
- e) 強迫某人跳舞或反復要求已經拒絕的人跳舞
- f) 暴力或擾亂秩序的行為
- g) 辱罵或欺凌

如果您覺得其他參與者將您置於不安全或不受歡迎的處境，請

- 1) 直接告訴對方你不希望這種行為繼續下去
- 2) 如果行為繼續或更加嚴重，請告訴工作人員

尊重活動場地

我們非常喜歡我們的場地，並希望與業主保持良好的關係，以便我們將來可以使用它。我們需要您的協助維持場地的完整並且避免造成任何問題。如果您看到以下任何情況，請立即告訴工作人員。

- 1) 請勿損壞、篡改或濫用場地內的任何設備
- 2) 請勿在會場內吸煙或電子煙。室內禁止吸菸，請到建築物外的合法吸菸區。
- 3) 請勿在會場內/周圍攜帶或使用任何違禁藥物。大麻在台灣是完全非法的。我們個人對大麻沒有任何問題，但如果我們發現您在場館內/周圍攜帶或使用任何違禁藥物，我們將立即請您離開，以保護活動和場館。
- 4) 不要過度喝醉。如果您無法照顧自己或引起騷動或危及他人，我們可能會要求您離開，我們可能會禁止您參加其他晚會/未來的活動。
- 5) 自行處理自己的垃圾。您可以帶外帶的零食/飲料，但請把帶進來的所有東西扔掉或帶走。如果弄倒東西在地上，請將其清理乾淨。不要讓其他人滑倒或跌倒。
- 6) 如果警察或任何其他當局來檢查派對，請尊重他們，不要給他們任何可能會造成我們麻煩的理由。

d) 媒體政策

台灣 Zouk 舞蹈節媒體政策

巴西的 Zouk 和社交舞通常在圖片和視頻上蓬勃發展。我們在活動期間會拍攝許多照片和視頻，我們希望您也通過在社交媒體上分享適當的媒體來幫助我們(標籤@taiwanzoukfestival :)。話雖如此，媒體方面有很多問題需要大家弄清楚，所以請閱讀並理解以下內容。

媒體發布

參加台灣 Zouk Festival, 即表示您同意允許您的照片/視頻被公開

- 由 TZF 官方媒體人員和批准的供應商在所有 TZF 派對/研討會/外部活動期間拍攝
- 在線出版並被台灣Zouk Festival和Flow Taipei用於廣告和宣傳

您可以自由下載和使用/發布 TZF 擁有的照片影片並在線上發布的任何您自己的照片(請標記/提及攝影師和活動)。如果圖片由攝影師(而非 TZF)發布，請在將其照片用於商業用途之前聯繫他們。如果經批准的供應商提供在線上銷售的視頻/照片，您可以聯繫他們購買該媒體。

如果您不想被拍照或錄製視頻，您可以申請 No Media 手環。我們的媒體工作人員將避免記錄任何佩戴此手環的人。我們可能仍會在視頻和照片中捕捉到您，但我們不會捕捉/發布任何專門針對您的內容。

要求不被拍照或錄音

如果有人正在給你拍照或錄影，而你想讓他們停下來，請做出 Cut 手勢(將你的手直接滑過你的喉嚨)，搖頭說不，或者口頭要求他們不要錄影。如果您正在錄製某人並且他們給您這個標誌，請尊重並不干擾他們。

要求刪除媒體

如果您想刪除網上發布的您自己的特定照片或影片，請複製該媒體的連結並發送給攝影師或TZF(如果我們已發布)。

採購媒體

我們將讓主辦單位認可的攝影師在活動期間錄製參與者的跳舞影片。這些將可以通過他們自己的渠道購買。我們將在活動期間介紹攝影師並分享他們的聯繫信息和價格。錄製示範和總結：TZF將有官方攝影師專業錄製示範影片。他們可能會在示範期間四處走動拍攝。參與者在錄製時不得四處走動，否則會分散其他參與者/藝術家/攝影師的注意力。參與者可以在課程期間錄製課程內容總結或短片。但是，您不可以在整個課程期間持續錄影錄音。課程內容僅供參與者使用，藝術家同意錄製的唯一部分是最後示範及總結。

錄製/發布社交舞影片

記錄您的朋友和想要被記錄的人。很多人喜歡有自己跳舞的影片！但是，他們可能不想讓影片被公開發布，因此如果您錄製某人的影片，請私下將影片發送給他們或在公開發布之前徵得他們的同意。不要妨礙或分散人們跳舞的注意力。

e) 供應商政策

本政策適用於在台灣 Zouk 舞蹈節上為任何商品或服務做廣告或收款的所有人。如果您對允許/不允許的內容有任何疑問，請直接詢問我們。

廣告-

您可以自由地個別告訴人們您的活動/服務。如果您正在教授課程，您可以在活動期間自由宣傳您的活動/服務。您不得在其他人的課程中廣告或打擾舞會，也不得在我們的任何活動通訊(FB 活動討論等)中發布廣告。

如果您希望為您的活動製作橫幅廣告，請先徵得我們的許可。我們不會派發任何紙質傳單。

賣貨-

任何銷售實體產品(如鞋子、服裝等)的人必須先聯繫我們獲得許可。如果獲得批准，我們將收取供應商費用並為您提供指定空間。

私人課程：

如果您不是TZF受邀藝術家，不得擅自在TZF場館授課。歡迎您詢問我們或尋找其他空間。我們可能會收取少量場地費以使用場地空間。

媒體：

未經TZF明確許可，您不得在TZF場地出售TZF的照片或視頻。我們可能會酌情收取供應商費用。